
 

 

ΙΩΑΝΝΗΣ ΚΑΛΛΙΑΝΟΣ 

Βουλευτής Β3’ Νότιου Τομέα Αθηνών – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

8/7/2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
Προς: 
 

 τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 

Θέμα: «Ποιο το χρονοδιάγραμμα για την ολοκλήρωση της 
υπογειοποίησης της Λεωφόρου Ποσειδώνος;» 
 
Στις 28/3/2023 με Α.Π. 2938 είχα καταθέσει ερώτηση στη Βουλή των Ελλήνων με 
θέμα: «Ποιο το χρονοδιάγραμμα για την περάτωση της υπογειοποίησης της 
Λεωφόρου Ποσειδώνος;» 
  
Στην ερώτησή μου κατέγραφα τα ακόλουθα: 
 
«Στην περιοχή του Ελληνικού εξελίσσεται ένα έργο με πολλαπλά οφέλη για τους 
κατοίκους και τους επισκέπτες της περιοχής. Η υπογειοποίηση της Λεωφόρου 
Ποσειδώνος. Η περάτωση αυτού του έργου θα συμβάλλει καθοριστικά στη μείωση 
ή και εξάλειψη των φαινομένων κυκλοφοριακής συμφόρησης στην περιοχή, 
συντομεύοντας τον χρόνο διαδρομής από την πόλη προς το παραλιακό μέτωπο 
και αντίστροφα, ελαττώνοντας τον αριθμό των ατυχημάτων κτλ. 
 
Η εξέλιξη αυτή θα έχει θετική επίδραση και στις οικονομικές δραστηριότητες που 
αναπτύσσονται κατά μήκος του παραλιακού μετώπου του Νότιου Τομέα Αθηνών 
και έχουν έντονο τουριστικό προσανατολισμό. Κρίνεται επομένως ως σημαντική η 
γοργή περάτωση του έργου, δεδομένης και της γενικότερης αύξηση του αριθμού 
των επισκεπτών της χώρας μας με αντίστοιχη αύξηση του αριθμού επισκεπτών 
της Αθηναϊκής Ριβιέρας». 
 
Και κατέληγα ερωτώντας τον τότε Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών για το 
ποιο προβλεπόταν να είναι το χρονοδιάγραμμα για την περάτωση της 
υπογειοποίησης της Λεωφόρου Ποσειδώνος. 
 
Η γοργή ολοκλήρωση των έργων υπογειοποίησης της Λεωφόρου Ποσειδώνος 
κρίνεται μείζονος σημασίας για την περιοχή.  
 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5711

Ημερομ. Κατάθεσης:

8/7/2024



 
 
Με βάση τα παραπάνω, ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 
 
Ποιο προβλέπεται να είναι το χρονοδιάγραμμα για την ολοκλήρωση της 
υπογειοποίησης της Λεωφόρου Ποσειδώνος; 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Ιωάννης Καλλιάνος 




